
 

 

 

Πριν λίγο καιρό, από Δελτίο τύπου της Περιφέρειας, πληροφορηθήκαμε 
την επίσκεψη που δέχθηκε ο Περιφερειάρχης, από εκπροσώπους των 
εταιριών που σκοπεύουν να κάνουν εξορύξεις υδρογονανθράκων στο 
Ιόνιο. 

Με έκπληξη διαπίστωσα ότι κατά την επίσκεψη, δεν υπήρχε καμία 
επιφύλαξη ή έκθεση ζητημάτων από την πλευρά της περιφέρειας, όπως 
πχ της παρουσίας επιθεωρητών της Περιφέρειας επάνω στις πλατφόρμες 
σε περίπτωση που η αρνητική εισήγηση, που εξέφρασε το ΠΣ, δεν 
εισακουστεί. 

Μετά τους πρόσφατους σεισμούς 6μισι Ρίχτερ μέσα στα προς εξόρυξη 
οικόπεδα, εξακολουθείτε να προσβλέπετε σε μια - προς αμοιβαίο όφελος 
- συνεργασία με αυτές τις εταιρίες? 

  

  

Με εκτίμηση 

Θεόδωρος Μπούκας 

 


